
Update uitstaande technische vragen LLB inzake bereikbaarheid KPN-mast Ophemert 
 
Op 30 maart bereikten ons vragen vanuit de LLB-fractie over de bereikbaarheid van de KPN-mast in 
Ophemert. De vragen luidden als volgt: 
Graag willen wij vernemen of de KPN mast te Ophemert (voor 100%) werkt. 
Er blijken inwoners te zijn in Ophemert die geen bereik hebben.  
Tevens de vraag of Vodafone en T-Mobile ook deze mast gaan gebruiken. 
 
Zoals u weet speelt dit probleem ook in Opijnen. Wij hebben dit al eerder aangekaart en zelf de rijdende 
rechter heeft de gemeente hierover benaderd. LLB heeft al een keer een enquête gehouden en deze is 
overhandigd aan de voormalige wethouder Teus Kool van de gemeente Neerijnen. Kunnen wij als 
gemeente niet zelf iets regelen dat er beter bereik is? Onze inwoners willen wel bij nood 112 kunnen 
bellen en dit is haast niet mogelijk.  
 
Update 
Op 28 mei staat een ambtelijk gesprek gepland met Monet (alle providers) waarbij de vragen van LLB 
meegenomen zullen worden. Na dit gesprek komen wij nader terug op de gestelde vragen. 

 


